



Fisheries and Oceans  
Canada

Pêches et Océans  
Canada

JAN 11 2018

To: Atlantic Large Pelagics Advisory Committee Members/

Au: Membres du Comité Consultatif des Gros Poissons Pélagiques de l'Atlantique

**ATLANTIC LARGE PELAGICS  
ADVISORY COMMITTEE MEETING**

---

The meeting of the Atlantic Large Pelagics Advisory Committee has been scheduled for February 21-22, 2018 in the (Nova Scotia Ballroom), at the Halifax Marriott Harbourfront Hotel, Halifax, NS. The meeting will begin at 9:00 am on February 21<sup>st</sup> and will be from 9:00 am – 1:00 pm on February 22<sup>nd</sup>.

Discussions on management issues will take place the first day. February 22 discussions will focus on upcoming Management Strategy Evaluation processes for Bluefin tuna and Atlantic swordfish.

A limited number of rooms have been reserved (\$139.00 per night) at the Halifax Marriott Harbourfront Hotel, under the group name “**fshfsha**” for the nights of February 19 – 22, 2018. Please make your reservation before Tuesday January 23<sup>rd</sup>, 2018, by calling the hotel directly at 1-800-943-6760. To book online, visit [www.halifaxmarriott.com](http://www.halifaxmarriott.com) and reference “**fshfsha**” for the group booking code .

**REUNION DU COMITE CONSULTATIF  
DES GROS POISSONS PELAGIQUES DE  
L'ATLANTIQUE**

---

Une réunion du Comité consultatif des gros poissons pelagiques de l'Atlantique est prévue pour le 21-22 février 2018, dans la salle de bal « Nova Scotia » de l'hôtel Halifax Marriott Harbourfront, a Halifax (N-É). La réunion commencera à 9:00h le 21 février et à 9:00h le 22 février pour se terminer à 13:00h.

Les discussions sur les enjeux concernant la gestion auront lieu le premier jour. Les discussions du 22 février porteront sur les processus d'évaluation des stratégies de gestion du thon rouge de l'Atlantique et de l'espadon de l'Atlantique.

Un nombre limité de chambres a été réservé (139\$ la nuitée) à l'hôtel Halifax Marriott Harbourfront sous le nom de « **fshfsha** » pour la nuit 19-22 février 2018. Veuillez réserver votre chambre avant le 23 janvier 2018, en téléphonant à l'hôtel au 1-800-943-6760. Pour réserver en ligne, visitez [www.halifaxmarriott.com](http://www.halifaxmarriott.com) et entrer « **fshfsha** » dans la case de réservation de groupe.

Thank you / Merci

Adam Burns  
A/Chair/Président  
ALPAC/CCGPPA